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Zastupničko pitanje

S obzirom da je po proceduri koju provodi Ministarstvo unutrašnjih poslova Kantona 
Sarajevo ukupan broj uspješnih kandidata za „početni čin policajac" koji su zadovoljili sve 
postavljene uslove 150, a da je predviđen prijem 120 kandidata, molim Vladu Kantona 
Sarajevo da se očituje postoji li mogućnost prijema i ovih 30 kandidata koji su uspješno 
završili kompletnu proceduru, s obzirom na činjenicu da imaju potrebu za velikim brojem 
policajaca.
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